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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 14.05.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna Aldea Ana Maria  care a fost alasă 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.81/2012 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna Aldea Ana Maria :  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 19 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 14 consilieri. Lipsesc domnii consilieri  Apostolecu Dan, Cazan Florin, Chiş-Şerban Ana-Aurelia, 
Culcea Tudorel şi Farcaş Ladislau. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. viceprimar Dan Nicolae 
Robert, şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, reprezentanŃi ai EcoSid, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de  29.03.2012, 03.05.2012 şi 
09.05.2012.” 

 
Dl.  secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃa Consiliului Local din data de  
29.03.2012, 03.05.2012 şi 09.05.2012.  

Procesele verbale ale şedinŃelor  anterioare, din data de 29.03.2012, 03.05.2012 şi 
09.05.2012, care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către 
secretar precum şi de către preşedintele şedinŃei anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate de către cei 14 consilieri prezenŃi. 

Domnul  viceprimar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „ La ordinea de zi care v-a fost prezentată, propun introducerea după punctul 22 al 

ordinii de zi a proiectului de hotărâre privind  convocarea Adunării Generale a AsociaŃilor la SC 
ECO SID SRL Hunedoara de către Consiliul de administraŃie, conform prevederilor legale, în 
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vederea introducerii pe ordinea de zi a revocării din funcŃia de director general al societăŃii şi 
demararea procedurilor legale pentru ocuparea postului. Ordinea de zi se va renumerota în mod 
corespunzător” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
„Am de introdus şi eu 4 proiecte pe ordinea de zi. Este vorba de:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  dării în folosinŃă gratuită  bisericilor evanghelice 
neoprotestante din municipiul  Hunedoara  a  unor imobile aflate în domeniul public al 
municipiului Hunedoara şi în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situate 
în  str. Rotarilor nr.70 din municipiul Hunedoara, pentru amenajarea unui cimitir. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea iniŃierii procedurii legale în vederea amenajării  unor 
incinte pentru desfăşurarea activităŃii de târguri, respectiv târg de animale, târg  de maşini şi  
târg de vechituri  pe terenul situat în str. Rotarilor nr. 70  din municipiul Hunedoara. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă 
de 100,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în intersecŃia b-
dul Dacia – str. Avram Iancu, pentru modernizarea, extinderea chioşcului existent şi construire 
staŃie de autobus. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui teren în suprafaŃă 
de 125,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în intersecŃia b-
dul Dacia – str. Avram Iancu, pentru schimbare amplasament şi modernizare staŃie de autobuz 
existentă inclusiv chioşc comercial.” 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Aş vrea să pun o întrebare. Sunt mai multe puncte de introdus pe ordinea de zi, cu 

unele poate suntem de acord cu unele nu. Le supunem la vot pe toate, sau pe fiecare în parte?” 

Dl. Demeter Ilie:  
„Eu cer să le introducem pe toate, şi apoi puteŃi să le votaŃi sau nu.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Întrebarea mea era dacă le votăm pe toate în bloc, pentru introducere, sau pe rând?” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
„Nu există o regulă” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dna Aldea Ana Maria :  
„Le vom vota pe toate  o dată.” 
 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se adoptă cu 12 voturi „pentru” şi 2 
voturi „abŃineri” (Baloşin Nicolae şi Munteanu Gigi). 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„După punctul 22 se va lua o pauză de 60 de minute.” 

 
Dna Aldea Ana Maria :  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
„Eu la punctul nr.17, nu votez.” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier 
local a domnului  GoghiŃă Daniel Gheorghe înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum 
şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a  domnului Valean 
Gheorghe. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „ Prin demisia celor doi colegi, din P.N.L., conform statutul aleşilor locali au pierdut de 
drept calitatea de consilieri locali. Aceste demisii au fost înregistrate la sediul partidului, partidul a 
acŃionat în consecinŃă.” 
 

- Dna Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
 
                 Se dă o pauză în vederea analizării actelor şi întocmirea raportului de către comisia de 
validare. 

Se dă cuvântul doamnei consilier local Fărcaş Bianca, secretarul Comisiei de validare, 
care o înlocuieşte pe doamna consilier Chiş Şerban Ana Aurelia – Preşedintele Comisiei de 
validare, pentru a prezenta raportul acestei comisii.  

D-na Fărcaş Bianca:  
                     „Comisia de validare a examina t dosarul, şi propune validarea mandatului de 
consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedo ara, a domnului Valean Gheorghe, declarat 
ca supleant pe lista Partidului Na Ńional Liberal.”  
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Demeter Ilie:  
„Am o rugăminte, mai sunt consilieri colegi la care nu le voi da numele, din respect 

pentru ei, pentru că 4 ani de zile am fost colegi, cu bune cu rele, cei doi consilieri sunt afară, că nu 
au ştiut că trebuie să intre sau nu trebuie. Ei puteau să voteze, până când li se ridica, sau nu li se 
ridica mandatul. Am alŃi colegi, care candidează deja pe alte liste la ale partide, nu s-a grăbit nimeni 
să-i anunŃe, să-i dea afară. Eu propun, este ultima şedinŃă ordinară şi eventul o extraordinară, dacă 
apare o problemă deosebită, cam astea sunt regulile de 12 ani de când sunt consilier, vă propun 
să-i lăsăm liniştiŃi, sunt colegii noştri. CeilalŃi consilieri vor avea parte de mandatul următor, să vină 
la toate şedinŃele, eu de aceea nu m-am mai înscris ca să dau la alŃii mai tineri, mai valoroşi, ca să 
meargă mai departe. Eu voi vota împotriva a acestor 5 puncte, sunt legate una de alta. Vă 
mulŃumesc.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Cei doi consilieri, m-au întrebat, şi le-am spus că pot participa la şedinŃă. Se ia act, 

prin hotărâre, încetarea a fost de drept în momentul în care şi-au dat demisia. Celelalte partide, 
formaŃiuni politice, alianŃe, nu ne-au sesizat în legătură cu aceste probleme, cu alŃi consilieri care s-
au înscris în alte partide.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Nu înŃeleg nici eu această grabă a acelor de la P.N.L. pentru înlocuirea consilierilor, 

Ńinând cont că este şi ultima şedinŃă ordinară din acest mandat. ŞtiŃi foarte bine, urmează alegerile, 
următoarea şedinŃă ordinară va fi în următoarea structură. Nu văd rostul, doar pentru această 
şedinŃă înlocuirea consilierilor locali, doar dacă cei de la U.S.L. care au această majoritate acum în 
consiliul local nu au un interes, pe care o să-l constatăm pe parcursul şedinŃei, dacă există, sau 
dacă îi ajută într-u fel sau altul….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Vă rog frumos să-l constataŃi, şi în momentul în care îl constataŃi să ne anunŃaŃi şi pe 

noi.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Am să fiu atent pe parcursul şedinŃei…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Vă rog frumos…” 
 
Dna Vasilescu Tatiana:  
„Vreau să vă spun că în această situaŃie legea este foarte expresă, pierderea calităŃii 

de membru a unui partid duce după sine la pierderea mandatului de consilier şi se procedează în 
oglindă. Exact cum un consilieri a fost investit prin votul consilierilor la fel îşi pierde şi această 
calitate. Este absolut conform legii.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Calitatea şi-a pierdut-o, acum doar luăm act de acest lucru.” 
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Dna Vasilescu Tatiana:  
„Asta e legea, se aplică la nivel local şi la nivel general…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Dacă era excludere, se putea contesta la Curtea de Onoare şi Arbitraj al partidului, nu 

a fost o excluderea a fost demisie…” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Dl. viceprimar, dl. Cazan şi Apostolescu sunt colegii mei…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Nu există înscrisă demisia lor, până acum la organizaŃie…” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„…sunt pe listă la alte partide, nu puteau să participe pe alte liste la alte partide fără 

să-şi dea demisia din P.N.L.. Nu măsuraŃi cu două măsuri, Dumnezeu stă împotriva celor care au 
două măsuri, cântarul drept şi nedrept. Spune dumnezeu următorul lucru: nu va rămâne nepedepsit 
cel care măsoară cu două măsuri. Vă spun lucrul acesta nu ca o ameninŃare. Aş vrea ca noul 
consiliu să măsoare corect.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Noi luăm act de decizia unui partid politic pe a cărei liste au candidat aceşti domni. 

Dvs. puteŃi să votaŃi pentru sau împotrivă şi nu-şi au loc aceste discuŃii de acest gen, pe care le-aŃi 
putea foarte frumos să le evitaŃi. Dvs. vorbiŃi foarte frumos şi aveŃi darul de a vorbi, dar să trecem la 
vot, căci altfel o să stăm până deseară. AmintiŃi-vă seara de noiembrie din 2009 în care, pentru 
Mircea Lucescu unii dintre colegii mei au votat împotrivă, pentru a fi făcut cetăŃean de onoare. Şi eu 
am adus atunci argumente, dar dvs. prin vot m aŃi demonstrat că puteŃi  cădea această hotărâre. Şi 
azi se poate întâmpla acest lucru fără să mai stăm atâta timp. Trebuie să înŃelegeŃi că este o 
decizie pe care dvs. ca membru a P.N.L. aŃi luat-o, nu noi.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Este o decizie legală.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Corect. şi este decizia unui partid.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Noi, ca şi Consiliu Local nu suntem în măsură să votăm dacă legea, statutul 

consilierilor locali, este corectă sau nu.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

A sosit în sal ă dl. Apostolescu Dan şi dl. Cazan Florin, num ărul consilierilor 
locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 16 în momentul de fa Ńă. 
 

Dl. Gyorfi Jeno:  
„O întrebare de procedură. După dl. Şoş, urma dl. Costea, Tiucă…pe urmă 

dl.Tălăban.” 
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Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„O parte dintre ei au demisia dată din partid şi alŃii au refuzat.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Cei doi au fost comunicaŃi, prin adresă, de Partidul NaŃional Liberal subfiliala 

judeŃeană Hunedoara.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 10 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi 5 

voturi „abŃinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor) 
Art.1-3 se aprobă cu 10 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi 5 voturi 

„abŃinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor) 
 
Hotărârea nr.86/2012 se aprob ă cu 10 voturi „pentru”, un vot „împotriv ă” 

(Demeter Ilie) şi 5 voturi „ab Ńinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Balo şin Nicolae, 
Munteanu Gigi, Hepu Ń Teodor). 

 
Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier local al 

domnului Valean Gheorghe. 

Dna Aldea Ana Maria :  
    „Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierul a cărui mandat a fost validat, 
depune în faŃa consiliului local, jurământul prevăzut de lege.” 

Se dă cuvântul d-lui Valean Gheorghe pentru a da citire textului jurământului, după care 
semnează textul jurământului în două exemplare. 

Dna Aldea Ana Maria:  
 „Având în vedere cele prezentate mai sus, dl. Valean Gheorghe intră în deplinătatea 

atribuŃiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 
Astfel num ărul Consilierilor Locali în func Ńie ai Municipiului Hunedoara este de 

20, din care 17 consilieri prezen Ńi.” 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier 
local a domnului  NeamŃiu Ioan înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi validarea 
mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a  domnului Talaban Dorel. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

              -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 

                 Se dă o pauză în vederea analizării actelor şi întocmirea raportului de către comisia de 
validare. 

Se dă cuvântul doamnei consilier local Fărcaş Bianca, secretarul Comisiei de validare, 
care o înlocuieşte pe doamna consilier Chiş Şerban Ana Aurelia – Preşedintele Comisiei de 
validare, pentru a prezenta raportul acestei comisii.  

D-na Fărcaş Bianca:  
„Comisia de validare a examinat dosarul, şi propune validarea mandatului de 

consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedo ara, a  domnului Talaban Dorel , declarat ca 
supleant pe lista Partidului Na Ńional Liberal.”  
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi 5 

voturi „abŃinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor) 
Art.1-3 se aprobă cu 11 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” (Demeter Ilie) şi 5 voturi 

„abŃinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, HepuŃ Teodor) 
 
A sosit în sal ă dl. Culcea Tudorel, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă 

este de 18 în momentul de fa Ńă. 
 
Hotărârea nr.87/2012 se aprob ă cu 11 voturi „pentru”, un vot „împotriv ă” 

(Demeter Ilie) şi 6 voturi „ab Ńinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Balo şin Nicolae, Culcea 
Tudorel, Munteanu Gigi, Hepu Ń Teodor). 

Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier local al 
domnului Talaban Dorel. 

Dna Aldea Ana Maria :  
    „Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierul a cărui mandat a fost validat, 
depune în faŃa consiliului local, jurământul prevăzut de lege.” 

Se dă cuvântul d-lui Talaban Dorel pentru a da citire textului jurământului, după care 
semnează textul jurământului în două exemplare. 

Dna Aldea Ana Maria:  
 „Având în vedere cele prezentate mai sus, dl. Talaban Dorel intră în deplinătatea 

atribuŃiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 
Astfel num ărul Consilierilor Locali în func Ńie ai Municipiului Hunedoara este de 

21, din care 19 consilieri prezen Ńi.” 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.122/2008 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

  -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
  -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Demeter Ilie) . 
Art.1-2 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Demeter Ilie) . 
Hotărârea nr.88/2012 se aprob ă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere” 

(Demeter Ilie). 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăŃire şi a 
comisiilor pentru oraşele înfrăŃite. 

 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Demeter Ilie) . 
Art.1-4 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Demeter Ilie) . 
Hotărârea nr.89/2012 se aprob ă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere” 

(Demeter Ilie). 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2008 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităŃilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

- d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.90/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinŃă gratuită  Episcopiei 
Devei şi Hunedoarei  a  unor terenuri proprietate publică a municipiului Hunedoara, situate în 
intravilanul municipiului pentru construirea unor biserici ortodoxe. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism- aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
 „În şedinŃele de data trecută s-a introdus acest proiect, şi le-am cerut să facă un 

raport din partea asociaŃiilor de proprietari, privind darea în folosinŃă a acestor terenuri la bisericile 
ortodoxe. Vreau să ştiu dacă s-au consultat asociaŃiile de proprietari până în acest moment. Şi care 
este rezultatul acestora.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Nu s-a discutat oficial, a fost un timp prea scurt, în acest moment nu există un 

răspuns oficial, doar discuŃii ce le-am purtat.” 
 
Dl. Drăgoescu Mihai:  
„Oricum am avut şi eu discuŃii neoficiale cu asociaŃiile de proprietari iar răspunsul a 

fost negativ. Era bine dacă primeam un răspuns oficial.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
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Titlul hotărârii întruneşte 11 voturi „pentru” ( Aldea Ana Maria, Dan Nicolae Robert, 
Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Culcea Tudorel, HepuŃ Teodor, 
BobouŃanu Dan, Demeter Ilie, Fărcaş Bianca) şi 8 voturi ”abŃinere”( Cazan Florin, Apostolescu Dan, 
Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Vasilescu Tatiana, Drăgoescu Mihai). 

 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul legal, nu se mai poa te 

trece la votarea articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  prin licitaŃie publică  
a  terenului în suprafaŃă de  763,0 mp situat în str. Batiz nr. 4A din municipiul Hunedoara, înregistrat 
în C.F. Hunedoara nr. 61732,  nr. cadastral 61732, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara . 
                  -  d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ.- aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  

„Un amendament aş vrea să propun. Suma de 0,04 euro pe an mi se pare o sumă 
foarte mică. Propunerea mea este de 5 euro/mp/an şi durata să fie de 10 ani la concesiune.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Baloşin de majorare a preŃului la art.3 de 
la 0,04 euro/mp/am la 5 euro/mp/an şi micşorarea duratei de concesiune la art.4 de la 49 de ani la 
10 ani. 

Amendamentul a întrunit 17 voturi „pentru”, un vot „împotrivă”(Demeter Ilie) şi un vot 
„abŃinere” ( HepuŃ Teodor).  

Amendamentul a fost adoptat. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (HepuŃ Teodor) 
Art.1-2 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (HepuŃ Teodor) 
Art.3-4 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi două voturi „abŃinere” (Demeter Ilie,HepuŃ 

Teodor) 
 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
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4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
concesionării  prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  763,0 mp situat în str. Batiz nr. 4A 
din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61732,  nr. cadastral 61732, aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 19 voturi “pentru”   
- Demeter Ilie  – consilier local – membru 19 voturi “pentru”   
- Popa Aurelia Anişoara – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 19 voturi “pentru”   
- Gherghina Horia – inspector de specialitate B.U.A.T – membru 19 voturi “pentru”   
- Şutac Maria Eugenia – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 19 voturi “pentru”   
- Şăucă Ştefan– director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 19 voturi “pentru”  
- Nicula Ana – inspector B.U.A.T. – membru 19 voturi “pentru”   

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea concesionării  prin licitaŃie publică  a  

terenului în suprafaŃă de  763,0 mp situat în str. Batiz nr. 4A din municipiul Hunedoara, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 61732,  nr. cadastral 61732, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, 
este următoarea: 
 

- Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 
- Demeter Ilie  – consilier local – membru 
- Popa Aurelia Anişoara – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
- Gherghina Horia – inspector de specialitate B.U.A.T – membru 
- Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
- Şăucă Ştefan– director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara - membru 
- Nicula Ana – inspector B.U.A.T. – membru   

 
Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.91/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică  a   
Punctului Termic PT5(dezafectat) în suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu terenul aferent în suprafaŃă 
de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscris în CF 64309 Hunedoara, 
nr.cad.64309,  situat în Aleea OŃelarilor, municipiul Hunedoara. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
 

           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei Punctului Termic PT5 (dezafectat) în suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu 
terenul aferent în suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscris în CF 
64309 Hunedoara, nr.cad.64309, situat în Aleea OŃelarilor, a constatat următoarele: 

 
       - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 19 voturi “pentru”; 
       - Poanta Marinel- Şef serviciu A.D.P.P – membru 19 voturi “pentru”; 
       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate– membru 19 voturi “pentru”; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 19 voturi “pentru”; 
       - Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale 
                                              – membru 19 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
Punctului Termic PT5 (dezafectat) în suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu terenul aferent în 
suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscris în CF 64309 
Hunedoara, nr.cad.64309, situat în Aleea OŃelarilor, este următoarea: 
 
       - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
       - Poanta Marinel- Şef serviciu A.D.P.P. – membru; 
       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanŃe , contabilitate   – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru; 
       - Şutac Maria Eugenia  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru; 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei Punctului Termic PT5 (dezafectat) în 
suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu terenul aferent în suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a 
municipiului Hunedoara, înscris în CF 64309 Hunedoara, nr.cad.64309, situat în Aleea OŃelarilor, a 
constatat următoarele: 

 
      - Demeter Ladislau – director tehnic – preşedinte 19 voturi “pentru”; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 19 voturi “pentru”; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice – membru 19 voturi “pentru”; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 19 voturi “pentru”; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru”; 
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În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei Punctului Termic PT5 (dezafectat) în suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu 
terenul aferent în suprafaŃă de 59,0 mp,  proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscris în CF 
64309 Hunedoara, nr.cad.64309, situat în Aleea OŃelarilor, sunt următorii: 

 
      - Demeter Ladislau – director tehnic – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru ; 
 

Art.6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.92/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 48,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  str. 
Viorele nr. 13, pentru amenajarea unei terase în structură din lemn de tip podium. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ.- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Fărcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
           Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în vederea organizării 
şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru un teren în suprafaŃă de 48,0 mp, înregistrat în domeniul 
public al municipiului Hunedoara, situat în  str. Viorele nr. 13, în vederea  amenajării unei terase în 
structură din lemn de tip podium, a constatat următoarele: 

 
     -  Dan Nicolae Robert – viceprimar  - preşedinte 19 voturi “pentru”; 

- Popa Aurelia- Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate –  membru 19 voturi “pentru”; 
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- Haranguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni,  
                                   închirieri, disciplină contractuală – membru 19 voturi “pentru”; 
-  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. – membru 19 voturi “pentru”; 
- Şutac Maria Eugenia – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale, Executări silite  
                                       - membru 19 voturi “pentru”;  
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice 
pentru închirierea terenurilor menŃionate mai sus, este următoarea: 
 
            - Dan Nicolae Robert – viceprimar - preşedinte;                     
            - Popa Aurelia- Anişoara  – Şef Serviciu Buget, FinanŃe, Contabilitate –      membru; 
            - Haranguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 
                                            concesiuni, închirieri, disciplină contractuală - membru 
           -  Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru. 
           - Şutac Maria Eugenia – consilier juridic Biroul Impozite şi Taxe locale,  
                                                Executări silite - membru  
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei  în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice pentru un teren în suprafaŃă de 48,0 
mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  str. Viorele nr. 13, în vederea  
amenajării unei terase în structură din lemn de tip podium, a constatat următoarele: 

 
-   Demeter Ladislau – director tehnic – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”; 
-  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice  
                                             – membru rezervă 19 voturi “pentru”; 
- Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios  
                              – membru rezervă 19 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaŃiei publice pentru un teren în suprafaŃă de 48,0 mp, înregistrat în domeniul public 
al municipiului Hunedoara, situat în  str. Viorele nr. 13, în vederea  amenajării unei terase în 
structură din lemn de tip podium, sunt următorii: 

 
-   Demeter Ladislau – director tehnic – preşedinte de rezervă;  
-  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru 
rezervă; 

      - Toma Anamaria – consilier juridic Serviciul AdministraŃie publică locală, juridic, contencios  
                                    – membru rezervă; 
 

  Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
                     Hotărârea nr.93/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 

A părăsit sala dl. Dr ăgoescu Mihai, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la 
şedin Ńă este de 18 în momentul de fa Ńă. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 131,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în  
str. I. L. Caragiale nr. 1 bis, pentru amenajarea unei terase în structură din lemn de tip podium. 
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                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se întruneşte 12 voturi „abŃineri” (Dan Nicolae Robert, Cazan Florin, 

Apostolescu Dan, Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Vasilescu 
Tatiana, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan) 

 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul legal, nu se mai poa te 

trece la votarea articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
 

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea punerii la dispoziŃia proiectului 
„Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara” a  terenului în 
suprafaŃă de 24.245,0 mp   proprietate publică a municipiului  Hunedoara aferent staŃiei de epurare 
Hunedoara situat în localitatea Sântuhalm municipiul Deva, necesar pentru construirea / extinderea 
/reabilitarea noilor investiŃii aferente acestuia.                                           

        -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Aş vrea să ne lămurească un pic dl. viceprimar legat de faptul că nu suntem foarte 

specializaŃi. Din acest material înŃeleg că se pune la dispoziŃie un teren către ApaProd.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Acel teren a fost iniŃial al nostru pentru continuarea proiectului pentru schimbarea 

reŃelelor  de apă şi canalizare şi acum au nevoie pentru o staŃie de pompare. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Practic doar staŃia de pompare face obiectul acestei…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Nu staŃie ci teren.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Terenul pentru staŃia de pompare…mi se părea un pic pentru staŃie de epurare, sau 

altceva.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Este vorba de un teren care  a fost la vechea staŃie de epurare şi care se adaugă la 

cel cumpărat de municipiul Hunedoara.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„Asta nu am înŃeles…şi am cerut să ne lămuriŃi.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.94/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind   scoaterea  din  evidenŃa  fiscală  a  
persoanelor  fizice  aflate  în  stare  de  insolvabilitate. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                     Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.95/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni.                 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. .- aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                     Art.1-17 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.96/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri şi teren. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice.- aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
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                     Hotărârea nr.97/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă majorit ăŃii consilierilor în 
func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului 
Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 
                -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. - aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
 Dl. Cazan Florin:  
„Aş vrea să dau cuvântul dl. director, care este aici, să ne explice care este situaŃia.” 
 
Dl.  director Cical : 
„Este vorba de aprobarea bilanŃului contabil, care trebuie depus la Registrul 

ComerŃului. În linii mari pot să vă spun că S.C. ECOSID a realizat profit şi în anul 2011. Am reuşit 
să demolăm majoritatea clădirilor care erau pe teritoriul nostru în vederea ecologizării. Am reuşit să 
accesăm fonduri care urmează în 2-3 luni de zile o să sosească aceşti bani. Am fost integraŃi într-un 
program IMRE privind studiul a toate siturilor contaminate din Europa. Sunt 4 firme din Europa…. 
Am reuşit să efectuăm lucrări de ecologizare efectiv, apele fenorice, care e o mare problemă cu ele, 
am reuşit să rezolvăm situaŃia lor fără să investească nimeni nici un ban, de fapt acolo era vorba de 
sute de mii de euro. La timpul respectiv am căutat să aduc la cunoştinŃă consiliului local această 
realizare şi au început efectiv lucrările de terasare pentru atragerea de noi investitori. Toate aceste 
cheltuieli pe care le-am avut, firma a reuşit să aibă profit. 

Acum după cum ştiŃi, la punctul suplimentar al ordinii de zi, se pare că au început 
execuŃiile politice, îmi pare rău că trebuie să spun lucrul acesta, că dl. viceprimar execută nişte 
hotărâri, care nu ştiu cât de mult îi aparŃin sau nu, dar este obligat să le pună în aplicare.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Este părerea dvs.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dna Aldea Ana Maria:  
„HaideŃi să nu facem politică aici.” 

 
Dl.  director Cical : 
„…să presupunem că sunt director general din punct de vedere comercial şi 

profesional, dar acum au început execuŃiile politice, ceea ce se face este execuŃie politică, că vreŃi 
că nu vreŃi aşa se cheamă.” 

 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Vreau să pun şi eu o întrebare. Am înŃeles raportul dvs. legat de realizările dvs., aş 

vrea să ne satisfaceŃi o curiozitate, poate până la urmă să motivaŃi şi ceea ce aŃi spus dvs. 
înainte….aveŃi bani în conturi?” 
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Dl.  director Cical : 
„Sunt circa 9 miliarde aproape 10.” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Deci nu vă mai întrebaŃi care este interesul, este campanie electorală, asta este, e 

simplu.” 
 
Dl.  director Cical : 
„Nu mă aşteptam să se ducă nişte bani pe nişte…” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Era o curiozitate, e clar care este interesul politic în acest moment.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Vreau să vă atenŃionez că sunteŃi într-o şedinŃă publică şi ceea ce afirmaŃi aici trebuie 

să demonstraŃi.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl.  director Cical : 
„Am reuşit ca după 2 ani de zile să fim pe profit, în condiŃiile în care activitatea noastră 

este ecologizarea. Am reuşit, după cum bine ştiŃi, să demolăm majoritatea acelor clădiri. După toate 
acestea orice faptă bună…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„O să discutăm la momentul potrivit. Auditorii vor stabili.” 
 
Dl.  director Cical : 
„Am cerut şi un audit extern. Am cerut şi în presă firme autorizate care să poată vedea 

situaŃia exactă la ECOSID. Vă mulŃumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.98/2012 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind pentru modificarea  şi completarea art. 1 şi 
art.2 din HCL  nr. 50/2012 privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 18.000 lei în 
vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara, precum şi a 
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reprezentanŃilor Primăriei şi ai Consiliului Local la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment 
care se va desfăşura la Argenteuil - FranŃa,în luna mai 2012. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. - aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. - aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. - aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate 

                     Hotărârea nr.99/2012 se aprobă în unanimitate 
 

La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „ELITE 
CENTER HUNEDOARA”, pentru a participa la CUPA MASTER REGHIN, care se va desfăşura la 
Reghin în perioada 26-27 mai 2012. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură.– aviz favorabil 

 
                    Dl consilier Şoş Iosif la acest punct nu voteaz ă. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate 

                     Hotărârea nr.100/2012 se aprobă în unanimitate 
 

Dna Aldea Ana Maria :  
„Vreau să felicit pe dl.Şoş pentru fiul dânsului, pentru rezultatele obŃinute, şi pentru 

ceea ce face pentru copii care sunt la dânsul.” 
 

La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea parteneriatului încheiat între 
Municipiul Hunedoara şi AgenŃia de impresariat şi manageriat artistic Independent Music  în 
vederea organizării Festivalului „Dracula Revolution Tour” în perioada 25-27 Mai 2012 în municipiul 
Hunedoara. 

                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„Câteva lămuriri, dl. viceprimar Dan Robert, aş dori. La Deva unde este primar dl. 

Mircia Muntean care nu este din partea U.S.L.-ului, a avut un proiect asemănător pentru 
organizarea unor evenimente. Cei din U.S.L. au fost împotrivă şi nu s-a votat proiectul pentru că se 
face campanie electorală şi se duc bani de la buget pe campanie electorală. Proiectul pe care dvs. 
ni-l propuneŃi, în contractul de asociere dvs. alocaŃi o sumă de bani, unde la obligaŃiile părŃilor, 
primăria, trebuie să vină cu scenă, cu sunet, cu lumini. Exact aceleaşi obligaŃii le au cei care vin să 
facă spectacolul, să vină cu scenă, cu sunet, cu lumini.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„AŃi citit greşit. Municipiul Hunedoara are următoarele obligaŃii şi drepturi: să asigure 

locaŃia în vederea desfăşurării proiectului, să asigure sursa de curent trifazic, precum şi tensiunea 
independent pentru comercianŃi şi parc de distracŃii şi pentru scenă, să asigure paza şi ordinea 
locaŃiei de către organe competente… să asigure amplasarea toaletelor ecologice şi curăŃirea 
locaŃiei. Să aloce suma de până la 24.000 lei din bugetul local reprezentând cheltuieli legale.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Cheltuieli legate de utilităŃi…alimentare cu energie electrică…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„…da, alimentare, nu scena. Scena o aduc alŃii…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Oricum, consider că alocarea unor sume de bani pentru spectacole în perioada de 

campanie electorală, nu este oportun. Sunt spectacole suficiente, sunt Zilele Hunedoarei, Dracula 
RevoluŃion, este o sursă de finanŃare pentru campanie electorală a celor din U.S.L.. Sume acordate 
pentru acest spectacol pentru facerea campaniei. Deci propun respingerea acestui proiect care nu 
mi se pare oportun în acest moment.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Dl. consilier, nu este nici o campanie electorală, pe scena aceia nu se va urca nimeni 

ca să facă politică. Acest turneu va fi pentru hunedoreni, acest proiect a mai fost pe ordinea de zi şi 
la altă şedinŃă care nu s-a Ńinut, dar am decis să pun acest proiect pe ordinea de zi pentru că după 
cum observaŃi din scopul parteneriatului, această firmă aduce nişte formaŃii pe care altfel municipiul 
Hunedoara nu şi le-ar permite. De exemplu tariful formaŃiei Iris, este 10.000 de euro spectacolul, 
deci ei ni-l aduc gratuit, dar dacă dvs. consideraŃi că oamenii din Hunedoara nu merită să vadă Iris, 
respingem proiectul.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Consider că alocarea oricărei sume de bani pentru spectacole în această perioadă de 

către primărie, se face în scop pur electoral.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„…în campanie electorală, veniŃi să alocaŃi sume în campanie electorală pentru 

organizare de spectacole. MulŃi, puŃini, câŃi sunt, sunt bani pentru spectacole organizate în 
campanie…” 
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Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Acest spectacol nu vreau să-l fac în scop electoral, dar vă fac o promisiune: dacă se 

va respinge acest proiect, eu voi contacta sponsor şi atunci chiar o să-l fac în scop electoral.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„PuteŃi face….nu pe banii primăriei…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Eu nu-l fac în scop electoral, dacă acest parteneriat se semnează cu primăria, nu va fi 

absolut nimic electoral, o să-l iau din acea locaŃie că sunt nişte bennere acolo, şi am să-l duc în altă 
parte unde nu este nici măcar un afiş electoral. Pentru că vreau să-l fac pentru oameni.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„DaŃi-mi voie să mă îndoiesc de …” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„…e problema dvs. ce vă doriŃi, şi ce nu…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„….cu siguranŃă că se poate interpreta aşa ceva, dar dacă dl. viceprimar spune şi îşi ia 

angajamentul că nu este vorba de un spectacol electoral, adică dacă noi partidele politice nu vom 
urca pe scenă să vorbim oamenilor, nu vom pune bennere deasupra sau pe laterale, eu cred că 
hunedorenii pot beneficia de un spectacol la care să vină Iris în Hunedoara, suma nu este aşa de 
mare.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Aş merge mai departe, am putea să menŃionăm lucrul acesta în parteneriat.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Este o greşeală la Deva, că nu s-a făcut, chiar dvs. aŃi spus…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Eu pentru hunedoreni vreau să fac acest spectacol,  nu pentru campanie, nu pentru 

politică.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Oamenii politici nu au ce căuta pe astfel de scene, la un spectacol la care vine Iris.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. Munteanu Gigi : 
„Vreau să spun şi eu câteva cuvinte, dl. viceprimar a avenit cu o propunere bună, de a 

trece în acest parteneriat faptul că se exclud interpretările politice, facem un amendament pentru 
lucrul acesta…” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Eu am venit cu propunerea. Vă las pe dvs. să o faceŃi cum consideraŃi dvs. ca va 

trebui, astfel încât să nu fie nici o urmă de suspiciune că facem campanie electorală. E la latitudinea 
dvs., vă rog ca dvs. să veniŃi cu amendamentul.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Mi se pare perioada scurtă în care dl. Dan Robert Ńine loc de primar, de când dl. 

primar Hada nu mai este, într-o lună de zile se organizează spectacole, se schimbă directori la 
ECOSID, se mai schimbă nu ştiu ce consilieri, toate schimbările acestea şi toate acŃiunile 
viceprimarului mi se par cusute cu aŃă albă….” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Eu vreau să vă răspund, aceste proiecte au fost pe ordinea de zi, propusede dl. 

primar demisionar. 
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Vreau să fac un amendament la titlu. La toate proiectele pe care le-am dat noi, se 

menŃiona şi sumele, în titlu nu este menŃionată suma, este în art.2. aş propune un amendament să 
trecem din 14 în 16 iunie. Atunci nu mai este nici o problemă de politică…” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Este un turneu naŃional.” 
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Să nu planeze nimic asupra noastră că este campanie electorală.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Iris-ul nu vine când vrem noi…” 
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Propun amendamentul ca după alegeri, să vină încoace, că Hunedoara tot 

Hunedoara este.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Dl. ei au un concert naŃional…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Aici vorbim de un  parteneriat între primărie şi o agenŃie de impresariat. Primăria nu 

poate să impună agenŃiei de impresariat să aducă pe cineva în Hunedoara. Ei au cerut un 
parteneriat cu noi. Acum de ce interpretăm toŃi că e campanie, dl. inginer Baloşin a avut dreptate, la 
Deva asemenea spectacol a căzut datorită consiliului. Uite că la Hunedoara consilierii U.S.L. 
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votează aşa ceva, şi vă rog şi pe dvs. să votaŃi şi să aprobaŃi. Avem promisiunea fermă a 
viceprimarului că nu va fi nici un benner deasupra scenei, că oamenii politici nu au ce căuta acolo.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Deci spuneŃi că consilierii U.S.L. au greşit în acŃiunea lor…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Consilierii U.S.L. vor vota pentru…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Să nu implicăm consiliul U.S.L. de la Deva, ei se supun electoratului din Deva. Punct. 

Eu nu sunt aici, şi nu discutăm aici probleme de politică. Dacă cei de la Deva îi dădeau în cap, 
trebuia să ne dăm şi noi?” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Am propus un amendament, vă rog să-l supuneŃi la vot.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Şi dl. Munteanu avea amendament.” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Am întrebat dacă este oportun să facem un amendament legat de propunerea dl. 

viceprimar, ca să avem siguranŃa că va fi trecut în acel parteneriat, asta era întrebarea.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„La obligaŃiile şi drepturile părŃilor, puteŃi să introduceŃi amendamentul pe care îl doriŃi. 

Ca primăria municipiului Hunedoara să facă toate demersurile şi să ia toate măsurile astfel încât pe 
parcursul desfăşurării evenimentului din data de 25-27 mai să nu se facă nici un fel de propagandă 
şi campanie electorală în zona desfăşurării. Corect, propuneŃi un amendament, îl votăm şi la 
revedere.” 

 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Propun ca amendament, testul l-a spus dl. viceprimar.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Această obligaŃie să fie la ambii parteneri, să facă toate demersurile şi să ia toate 

măsurile astfel încât pe parcursul desfăşurării evenimentului din data de 25-27 mai să nu se facă 
nici un fel de propagandă şi campanie electorală în zona desfăşurării.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„…art.7, i se interzice viceprimarului să se urce pe scenă…” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Munteanu Gigi: 
 

Amendamentul întruneşte 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Demeter Ilie). 
Amendamentul a fost adoptat. 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Demeter Ilie: ca în titlu să se schimbe 
perioada în 14-17 iunie 2012. 

Amendamentul întruneşte 6 voturi „pentru” (Cazan Florin, Apostolecu Dan, Baloşin 
Nicolae,  Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter Ilie); 11 voturi „împotrivă” (Aldea Ana Maria, Dan 
Nicolae Robert, Tălăban, Zuberecz Richard, Vălean, Şoş Iosif,  Vasilescu Tatiana, Horvath Zoltan, 
Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan) şi un vot „abŃinere” ( HepuŃ Teodor).  

Amendamentul nu a fost adoptat. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 12 voturi „pentru” (Aldea Ana Maria, Dan Nicolae 
Robert,Tălăban, Zuberecz Richard, Vălean, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, HepuŃ Teodor, Horvath 
Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan)  şi 6 voturi „abŃineri” (Cazan Florin, Apostolecu 
Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter Ilie) 

Art.1-4 se aprobă cu 12 voturi „pentru” (Aldea Ana Maria, Dan Nicolae 
Robert,Tălăban, Zuberecz Richard, Vălean, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, HepuŃ Teodor, Horvath 
Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan)  şi 6 voturi „abŃineri” (Cazan Florin, Apostolecu 
Dan, Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter Ilie) 

Hotărârea nr.101/2012 se aprob ă cu 12 voturi „pentru” (Aldea Ana Maria, Dan 
Nicolae Robert,T ălăban, Zuberecz Richard, V ălean, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, Hepu Ń 
Teodor, Horvath Zoltan,  Gyorfi Jeno, F ărcaş Bianca, Bobou Ńanu Dan)  şi 6 voturi „ab Ńineri”   
(Cazan Florin, Apostolecu Dan, Balo şin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter 
Ilie) 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de extindere reŃea de 
alimentare cu apă şi canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara 
( proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie) - lucrări de reabilitare reŃea stradală” din 
cadrul contractului de lucrări subsecvent nr. 103/54500/02.11.2011 în baza acordului-cadru nr. 
26439/81/11.06.2010.                   
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
               -    d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. – aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abŃinere” (Baloşin Nicolae) 
Hotărârea nr.102/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„Constat ceea ce am spus eu înainte, de când este dl.viceprimar, se fac studii de 

fezabilitate, se dau bani…” 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert : 
„Vă rog frumos dna Bucur Lilica, faceŃi menŃiunea, pentru dl. Baloşin, care este 

preocupat doar de propaganda electorală.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„…păi suntem în campanie electorală…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert  
„…foarte bine, dar faceŃi-o în stradă, aici trebuie să rezolvăm problemele oraşului.” 
 
Dna Bucur Lilica, coordonator B.P.F.I.A.P.L.A.I.:  
„Studiul de fezabilitate a fost făcut în baza contractului subsecvent nr.103 din 

02.11.2011, deci el atunci s-a făcut, s-a semnat contractul subsecvent şi pe baza acelui contract 
subsecvent care este şi studiul de fezabilitate şi proiect tehnic plus execuŃia lucrărilor. Acum trebuie 
supus consiliului local.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Deci nu are de a face, dl. consilier, cu faptul că sunt eu aici. Dar dvs. ca şi şeful dvs. 

Arion, aruncaŃi afirmaŃii fără să le puteŃi proba, doar ca să vă auziŃi. 
 

La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 220.000 lei din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea  amenajării expoziŃionale a zonelor  - „Bastionul 
de tortură şi Închisoarea”din perimetrul „Castelului Corvinilor”Hunedoara. 
                 -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl.viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Pentru dl. Baloşin, manechinele care o să fie în sala de tortură, o să fie îmbrăcaŃi în 

tricouri U.S.L….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. – aviz favorabil 

 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Balo şin Nicolae:  
„O întrebare. Pentru investiŃia de la Castel, vreau să ştiu dacă va fi o licitaŃie, s-au cum 

aveŃi în vedere să faceŃi investiŃia care este prevăzută.” 
 
Dl. director Ceri şer Nicolae : 
„Sunt 4 capitole de cheltuieli pentru această investiŃie, din câte ştiu eu, propunerile de 

preŃ luate nu se depăşeşte pe un capitol de lucrare suma de 15.000 de euro. Se poate face şi prin 
licitaŃie publică pe SEAP, se poate face şi prin selectarea a trei oferte.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Castelul, în momentul de faŃă, poate susŃine această cheltuială.” 
 
Dl. director Ceri şer Nicolae : 
„De exemplu în lunile iunie, iulie şi august poate să acopere cam de două ori această 

sumă.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Am înŃeles. MulŃumesc. Aş avea o propunere, suma să fie suportată de…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Suma este trecută în planul anual de achiziŃii, este pe bugetul lor.” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Colegul meu a atins în mare ceea ce am vrut, vroiam să întreb, dar m-am lămurit, 

dacă muzeul poate produce aceşti bani, deci nu venim cu aceşti bani din partea primăriei.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Bugetul este al primăriei, muzeul are personalitate juridică, dar încă nu funcŃionează 

ca şi personalitate juridică.” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Am înŃeles. MulŃumesc.” 
 
Dl. director Ceri şer Nicolae : 
„ExpoziŃia se doreşte a fi una curajoasă de mare anvergură, de înaltă Ńinută şi care va 

fi pentru o perioadă de câŃiva zeci de ani. E vorba de figurine, de ambient, lumină, ambient sonor.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Este o idee foarte bună. Vroiam să-i mulŃumesc dl. Cerişer pentru lucrurile bune pe 

care le face pentru Castel.” 
 

Dl.viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„…şi pentru iniŃiativele pe acre le are, şi sufletul pe care l-a pus în conducerea acelui 

Castel, ani de zile, şi pentru cât s-a zbătut.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.103/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea încheierii unui protocol de 
colaborare între Municipiul Hunedoara şi AgenŃia NaŃională pentru Romi în vederea îmbunătăŃirii 
condiŃiilor de viaŃă pentru comunităŃile de romi din municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 
- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.104/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  prelungirea contractelor de închiriere pentru 
unităŃile locative construite de către AgenŃia NaŃională pentru LocuinŃe din municipiul Hunedoara,  
Aleea Câmpului nr. 4, blocul nr. 6.  
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am aici o întrebare. La art. pentru titularii de contract care au îndeplinit vârsta de 35 

de ani se majorează cu 10%, nu mi se pare un lucru foarte corect ca cei care trec de 35 de ani şi au 
beneficiat de aceste apartamente să plătească o chirie majorată cu 10%, iar dacă ai doar 34 de ani 
îŃi păstrezi chiria veche. Aş avea un amendament.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Dl. consilier, este prevedere legală şi creşterea aceasta de 10% este între 4 lei şi 

maxim 10 lei, în funcŃie de venitul pe familie.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dar aici nu scrie lucrul acesta…” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„În nota de fundamentare şi în raport sunt menŃionate prevederile legale. Este 

calculată chiria în funcŃie de suprafaŃă                                                                                                         
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.105/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a AsociaŃilor la 
S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara de către Consiliul de administraŃie, conform prevederilor legale, în 
vederea introducerii pe ordinea de zi a revocării din funcŃia de director general al societăŃii şi 
demararea procedurilor legale pentru ocuparea postului. 
                    -  d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz nefavorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 
- d-lui Talaban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură. – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Aş vrea să ne fie prezentate motivele pentru care se face această înlocuire a 

domnului Cical de la Eco Sid. Ştiu că, culmea, în cei 4 ani cât a fost la conducerea Eco Sid-ului s-a 
îndeplinit, zic eu, cu brio de sarcinile pe care le-a avut, până acuma, chiar dumneavoastră care 
doriŃi să-l înlocuiŃi din funcŃie l-aŃi apreciat ca un bun director la Eco Sid, dumneavoastră l-aŃi şi 
propus, acuma în ultima lună doriŃi să-l schimbaŃi. Aş vrea să-mi spuneŃi care sunt motivele pentru 
înlocuirea şi schimbarea...” 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „VedeŃi domnule consilier Baloşin cum este viaŃa? Când aŃi vrut să-l schimbaŃi 

dumneavoastră....” 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Nu, eu v-am întrebat altceva.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „O să vă răspund. Deci, inclusiv la punctul 14, mi se pare inacceptabil ca după 

derularea acelui contract, unde chiar domnul director a spus că au fost demolate absolut aproape 
toate clădirile, nu ştiu ce mai este în picioare la ora actual la Eco Sid, şi să ai în cont 9 miliarde şi 
profit de 40 de milioane, sau 40 şi ceva, 4.600 de lei, mi se pare cam puŃin. De asemenea, nu ştiu 
dacă dumneavoastră aveŃi vreo informaŃie referitoare la derularea acelui contract care l-a făcut Eco 
Sid-ul, s-au asocierea Eco Sid-ului cu acea firmă care a demolat, urmând să dea nişte bani la Eco 
Sid în urma valorificări metalelor de acolo, eu nu am cunoştinŃă de ceea ce s-a întâmplat acolo, şi 
nu ştiu dacă dumneavoastră aveŃi. De asemenea, materialele refolosibile care Eco Sid-ul avea 
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obligativitatea să le vândă. Noi, ca şi Consiliu local, şi vorbesc în nume propriu, nu ştiu absolut 
nimic din ceea ce s-a întâmplat acolo. Nu ştiu dacă dumneavoastră cunoaşteŃi.” 

 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Ştiu că în fiecare an a prezentat o situaŃie domnul director Cical, şi toată lumea a fost 

de acord. Aş vrea să vă atrag atenŃia asupra unui punct. Lucrările de demolare înseamnă costuri. 
Nu cred că în urma unor lucrări de demolare trebuie să ne aşteptăm la beneficii spectaculoase. 
Beneficiile probabil se referă la o parte din materialele recuperate din ceea ce s-a putut recupera. 
Eu ştiu, acolo erau mai mult betoane, nu ştiu dacă erau foarte multe materiale de recuperat, dar 
lucrările de demolare înseamnă costuri: proiecte, închirieri de utilaje. Aş vrea să ne prezinte domnul 
.....” 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „O să facem altceva....” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Aş vrea domnul director Cical să ne prezinte punctul de vedere....” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Eu dau cuvântul, dacă nu vă supăraŃi.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Solicit şi eu un punct de vedere.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, o să-i dăm cuvântul......” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Oricum o să cerem un audit la această societate, şi ca să avem un ansamblu 

complet, vreau să vă informez că, în arhivele Siderurgica S.A. există toate proiectele, inclusiv 
structurile, compoziŃia structurilor, armarea structurilor, se află acolo, cu liste de cantităŃi şi cu ceea 
ce s-a băgat în acele betoane, şi o să facem o analiză....” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Sunt de acord, şi v-aş propune să se facă auditul, şi la încheierea auditului să tragem 

atunci concluzii şi să luăm decizii. Deci aş propune ca acel audit să se deruleze şi în urma auditului 
să putem să tragem o concluzie pertinentă.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Pe aceeaşi temă, şi aş vrea ca domnul director să-şi noteze întrebările noastre, asta 

era şi întrebarea mea, se referea clar la prezentarea activităŃii legată de contractul care s-a derulat 
în Eco Sid şi pe care îl ştim toŃi, şi să ne prezinte domnul director punctul său de vedere, dat fiind 
faptul că acuma suntem puşi în faŃa unei decizii, şi atunci, ca să poŃi să iei o decizie pertinentă 
trebuie să cunoşti măcar două puncte de vedere, să poŃi lua o decizie cât de cât obiectivă, şi aş 
vrea să-i permitem acest aspect, să ia cuvântul şi să ne explice, să înŃelegem ce înseamnă acei 



29 
 

bani în cont, de ce acel profit de care vorbea domnul viceprimar, să ne dea toate detaliile, să putem 
în cunoştinŃă de cauză să dăm un vot sau să nu îl dăm în această speŃă. Deocamdată vă 
mulŃumesc, dacă vor mai fi, îmi permit să intervin.” 
 

Dl. Culcea Tudorel:  
   „Cred că ar fi mai bine să vorbim consilierii care vor să spună ceva, şi după aceea să-
l lăsăm pe domnul director.”  

  
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, am închis lista, şi exact aşa o să şi procedăm.” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „Am lucrat la Eco Sid în perioada precedentă, în mandatul celuilalt primar, şi ştiu ce s-

a făcut în perioada aceea, şi aceea a fost o perioadă, nu chiar cea mai de glorie a Eco Sid-ului, 
perioada de glorie a fost mai înainte cu un mandat, dar totuşi era o perioadă când a mai fost fier 
vechi şi s-a mers în principal pe recuperare de fier vechi, de demolat mai puŃin. Demolatul propriu-
zis al Eco Sid-ului s-a făcut acuma. Deci faptul că sunt totuşi nişte miliarde în conturi şi mai sunt 
nişte milioane profit, nu ştiu sumele exacte, eu cred că spune ceva.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Dacă era o perioadă de glorie, şi mai ales pe perioada vechiului mandat, de acum 4 

ani, perioadă de glorie pentru cine, pentru oraş sau pentru...? 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „A fost o perioadă de....” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Am spus că nu fac campanie aici.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Vă referiŃi în urmă cu 8 ani? La conducere era altcineva.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Cu 180 de salarii şi cu toate..., a fost la nivel naŃional.” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „Gloria cea mai mare a Eco Sid-ului a fost pe perioada domnului Gaita-Răscoleanu. A 

urmat perioada de, mă rog, ok, cât de cât, în perioada domnului Mihalache, când am fost eu 
director executiv acolo, dar demolarea în Eco Sid s-a făcut acuma. Acuma este câmp acolo şi se 
vede clădirea Eco Sid-ului, birourile Eco Sid-ului se văd din B-dul Traian. Dacă vă uitaŃi, se vede 
clădirea Eco Sid-ului. Asta înseamnă că pe acolo nu mai este nimic, e pustiu, înseamnă că s-a 
demolat. Domnul Vălean, care este consilier nou începând de astăzi, cunoaşte situaŃia de acum 4 
ani, iar dacă a mai fost prin Eco Sid o ştie şi pe cea de acuma. MulŃumesc.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „MulŃumesc şi eu.” 
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Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Am şi eu o întrebare, fiind inginer metalurg. Una este o construcŃie metalică şi una 

este o construcŃie din beton. Trebuie făcută diferenŃa.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Aş vrea să mai fac o completare. În procesul de ecologizare putem considera că 

prima etapă de ecologizare s-a desfăşurat, a fost etapa de demolare a construcŃiilor. Alte societăŃi, 
pentru demolare, pentru astfel de lucrări de ecologizare accesează fonduri europene pentru bani, 
fac o cheltuială ca să poată să facă aceste lucrări. Dacă domnul Cical, îl laud, deşi nu a fost de la 
noi reprezentant al partidului nostru, dar a reuşit să facă lucrări de ecologizare, să aducă platforma 
de la Eco Sid la zero fără să aibă construcŃii pe ele, iar la încheierea acestor lucrări să aibă şi profit 
de 9 miliarde, eu cred că este de lăudat.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Şi atunci de ce aŃi vrut să-l schimbaŃi?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Nu am vrut să-l schimbăm, sau atunci când am vrut să-l schimbăm au fost alte 

motive. Nu înŃeleg de ce îl schimbaŃi....” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Eu am o întrebare. Care este mai bun, domnul Cical sau domnul Mihalache?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „Comisia de urbanism a dat aviz negativ întrucât, acum doi ani şi ceva, s-a prezentat 

un proiect pe care l-am aprobat cu toŃii, inclusiv domnul viceprimar, în care nu ne cerea bani, se 
face demolarea, şi ceea ce se recuperează, o parte....Dacă au adus şi profit consider că a fost un 
lucru bun, foarte bun pentru Hunedoara. Tăierea fierului, şi ceea ce zice domnul viceprimar, se ştie 
ce cantitate, asta trebuie să faci o trecere înapoi trei mandate. De trei mandate să mergi înapoi şi să 
vezi în dreptul fiecărui director care a tăiat fier, care a vândut, care nu a tăiat fier. Consider că, eu 
m-am bucurat atunci când am aprobat acest proiect, este extraordinar pentru Hunedoara că nu 
trebuie să dăm bani pentru demolare. Fierul este foarte puŃin, şi cărămizile acestea refractare nu 
sunt bune nici pentru coteŃe la porci. Să nu faceŃi din cărămizi refractare să nu faceŃi nici coteŃ la 
porci.” 
 

Dl. Culcea Tudorel:  
 „Cărămidă refractară sunt munŃi, nu o ia nimeni.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „E bună pentru şemineu.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Eu nu găsesc nici un motiv de înlocuire, nu văd nici un motiv de schimbare acuma, şi 

am şi scris în motivare acolo, haideŃi să lăsăm acest lucru să se facă verificări, să aducă audit, şi 
noul consiliu să ia ei deciziile corecte, pertinente. Nu văd nici o grabă, în afară de campanie. 
Deocamdată sunt membru P.N.L., sunt în birou, numai că nu mă primesc la şedinŃe. Deci viitorul 
mini parlament, consiliul local, să-i dea Dumnezeu înŃelepciune, putere, ca să ia o decizie corectă. 
De ce să luăm noi pe grabă acuma, pentru două-trei săptămâni, acuma rapid, pentru un motiv 
întemeiat, numai strict electoral, nu are rost să ne ascundem nici după asta nici după cealaltă. 
Domnule viceprimar Dan Nicolae Robert, vă cunosc foarte bine, ştiu multe lucruri pe care credeŃi că 
nu le ştiu, dar tac din gură, şi am să spun un lucru care să-l ştie toată lumea, tot în Biblie spune, 
Dumnezeu nu se lasă batjocorit, ce seamănă omul, aceea va culege.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Domnule consilier Demeter, o să vorbim la punctele următoare despre acelaşi 

lucru?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Domnule consilier Demeter, vă rog frumos să nu mai faceŃi apel la Dumnezeu pentru 

că o să ne bată pe toŃi.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „AscultaŃi-mă, este legea retribuŃiei pe pământ, mentală, şi fizică şi........” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Domnule consilier, tocmai ne-am ocupat de nişte cazuri care sunt vai şi amar. Acelea 

sunt cazuri sociale, nu astea. Astea sunt nişte prostii.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „Doamna preşedinte, lăsaŃi-mă să termin alocuŃiunea simplă.....” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „...oamenii care nu au ce mânca în Hunedoara, astea sunt cazuri, nu alte prostii şi 

politică. Tinerii trebuie să aibă un viitor în Hunedoara, v-am mai spus-o şi în pauză şi v-o repet, 
lăsaŃi alte lucruri.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
 „Doamna preşedintă, mă lăsaŃi să termin? Vă rog mult de tot.” 
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Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Vă las să terminaŃi domnule consilier Demeter.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Vă garantez că nu o să vă mai deranjez în nici o şedinŃă, promit de acuma, nici 

extraordinară, nici alta. Problema este următoarea. Vreau să-i daŃi cuvântul domnului director să ne 
spună aici dacă ce-am zis, sau dacă ce a zis domnul viceprimar este adevărat sau nu, să răspundă 
la întrebările acestea. Vă rog mult să-i daŃi cuvântul.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Mă puneŃi şi pe mine în situaŃia să iau cuvântul. Eu unul sunt de azi ca şi consilier, 

dar vă rog să mă credeŃi că nu am crezut niciodată, eu am crezut că venim aici şi ne întâlnim ca 
fraŃii, să plecăm să dăm mâna unii cu alŃii, dar aici văd că sunt fiecare care-i mai tare. Păi domnii 
mei, dacă suntem consilieri, haideŃi să facem pentru Hunedoara ceva, pentru copii noştri, pentru 
pensionarii noştri hunedoreni, nu să Ńinem fiecare morŃiş de funcŃia pe care o are...  ” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „...şi interesele lor.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „...şi atuncea, numai puŃin, Dumnezeu ne va bate pe toŃi, Dumnezeu ne va bate pe 

toŃi, ce am făcut pe pământ, ne va bate indiferent unde vom merge. Hai domnule să intrăm direct în 
atribuŃiunile care suntem şi aşteptăm să se termine odată şedinŃa asta. Cacealma curată, vă rog 
frumos. Eu am crezut că suntem fraŃi aicea şi să fim oameni bineveniŃi, dar eu unul mă duc cu un 
gust amar, eu ce să-i spun la hunedorenii mei, ce să spun la hunedorenii mei, că aicea ce ar fi, 
interese politice...  ” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „...fiecare îşi vede de interesul lui, exact.” 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Şi vă rog frumos şi mi-a trecut de groază că azi nu discutăm despre copii noştri, 

despre nepoŃii noştri...  ” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „MulŃumesc. Eu am 30 de ani şi vreau să trăiesc în Hunedoara...” 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Eu sunt de 20 de ani în Hunedoara şi nimic absolut...  ” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Aşa...” 
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Dl. Tălăban Dorel:  
 „În Hunedoara s-a demolat combinatul, a devenit a doua Hiroshimă şi ce s-a făcut? Şi 

ce s-a făcut, a-Ńi văzut ceva dumneavoastră domnilor consilieri. În fine s-au dus naibii toate 
construcŃiile, tot absolut...  ” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Păi băieŃii deştepŃi, da normal...” 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Hai să punem punctul pe i să facem hunedorenii şi copii noştri, nepoŃii noştri, de 

mâine să nu mai plece în lume...  ” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Eu am rămas surprins şi sunt surprins, rămân cu un gust amar, de ceea ce se 

întâmplă aici ...  ” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Eu spun adevărul, ce spun hunedorenii. Eu i-am spus acest lucru lui domnul Hada, 

când a fost să fiu consilier şi m-a dat la o parte, pentru ce? Nu-mi trebuia niciun ban de la primărie. 
Eu din sectorul meu, banii mei îi dădeam la amărâŃii de bolnavi, care erau, la amărâŃii de copii care 
nu au ce mânca, nu-mi trebuiau banii din consiliu, doi, trei ani de zile, că ştiam că venea mandatul 
ăla şi pe mine mă votau oamenii. Nu am fost buni noi ăia. Eu nu pun politica aicea, pe când puterea 
hunedoreană, să progreseze şi să mergem cu dreptul, să păşim cu dreptul, că de 20 de ani chiar nu 
sa făcut nimic. Îmi pare foarte rău că lucruri de astea le abordăm ca nişte hotărâri ...  ” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Să vă răsplătească Dumnezeu domnul Tălăban.” 

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Doamna preşedintă, la procedură, vreau să întrerupeŃi orice consilier care nu 

vorbeşte la subiect şi la punctul la zi. Conform regulamentului.” 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Domnule consilier, dumneavoastră...” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Domnu vice....” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Dumneavoastră nu vorbiŃi la subiect, dar când altcineva vorbeşte...” 
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Dl. Demeter Ilie:  
 „Eu am vorbit la rând. Da....” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Linişte vă rog frumos. Dacă mai sunt înscrieri la cuvânt şi dacă mai doreşte cineva să 

discute, înainte de a-i da cuvântul domnului director. Domnul Apostolescu, domnul Culcea.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă Bugnariu:  
 „Dar domnul Culcea a mai avut o dată.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, îi mai dăm, avem timp destul.” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „Aş mai vrea să mai spun ceva.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da domnul Apostolescu, vă ascultăm.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Deci, nu aş vrea să fiu răutăcios.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Nimeni nu e răutăcios aici. Eu am dat dovadă de altceva.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Dar nu ştiu dacă luăm funcŃia unui om, cum ne rămân copii şi nepoŃii în Hunedoara? 

Deci chiar nu înŃeleg acest lucru. Ca să vorbim la subiect nu de alta.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Dumneavoastră trebuie să ştiŃi mai bine.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Înainte să trecem la vot vă rog să nu mă acuzaŃi de nimic. Da, domnul Apostolescu. ” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
 „Eu nu v-am acuzat pe dumneavoastră. A-Ńi spus dumneavoastră aşa ceva?” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Nu.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „AŃi putea să vă puteŃi răspunde singur la întrebare.” 
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Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, exact.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Cunoaştem amândoi.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Exact. Domnul Culcea, vă rog frumos.” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „Deci, apropo de cele spuse de domnul Tălăban.” 

 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „Eu îl cunosc de foarte multă vreme pe dumnealui, şi ştiu că nu e atât de naiv încât 

să-şi închipuie că în consiliul acesta suntem ca la grădiniŃă, ne Ńinem de mână, jucăm jocuri, toate 
chestiile...” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „La centrul de pensionari, acolo ne jucăm...Dau cuvântul domnului director Cical, 

fostul nostru coleg.” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „Ca toŃi consilierii să fie în cunoştinŃă de cauză aş vrea să spun câteva cuvinte despre 

Eco Sid. Acum trei ani când am preluat funcŃia de director la EcoSid, de fapt moştenirea care a fost 
lăsată erau ruinele fostelor clădiri Siderurgica...” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Pe vechiul mandat, al PDL-lui.” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „Nu. Pe mandatul nostru.”  
 
Dl. Balosin Nicolae:  
 „Nu exista PDL.”  
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „Nu exista PDL, nu exista PSD.”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „DaŃi-mi voie. LăsaŃi-mă să povestesc.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Da domnule director.” 
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Dl. Cical Gheorghe:  
 „Deci la momentul acela nu se mai vedea fierul. Exista un contract, cum bine ştiŃi, o 

firmă prin care EcoSid-ul pentru ca să demoleze acele clădiri, fac o paranteză, demolarea era 
necesară era prima etapă din programul de ecologizare. Pentru ca firma respectivă să demoleze 
acele clădiri, contractul era încheiat astfel încât EcoSid-ul să plătească 1,6 milioane euro. Deci 
notaŃi-vă 1,6 milioane de euro, 150.000 mc, cu 9 euro mc de demolare. Nu numai că nu am plătit 
acei bani, dar am reuşit prin licitaŃie, să vină firme autorizate care au plătit pentru acele ruine. 
Venitul de pe acele ruine a fost de 500.000 de dolari. Deci faceŃi un calcul de la 1,6 milioane euro 
pagubă, la 500.000 de dolari plus. Contractul la care face referire domnul vice, deşi îl cunoaşte 
foarte bine, are o amnezie, a fost aprobat de Consiliul Local.”  

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Da domnule, nu am zis altceva, eu vreau să văd ... de la acel contract, dar pe 

salarizare.” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „S-a organizat.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Păi haideŃi să vedem.” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „Dar pentru asta eu am cerut mai întâi, de cinci zile dau în ziare, căutăm firme 

autorizate în vederea încheierii unui audit financiar-contabil, dumneavoastră v-aŃi supărat pe faptul 
că am sesizat că vreau să fac un audit financiar şi acuma dumneavoastră vreŃi să mă demiteŃi 
înainte de a fi auditul. Consider că e necesar mai întâi să faceŃi auditul şi abia după aceea să-mi 
cereŃi demisia mea. Deci cam asta a fost moştenirea pe care am primit-o noi, prima etapă de 
demolare, a fost încheiată, urmează acum etapa de ecologizare. În paralel am lucrat la proiecte 
împreună cu primăria, cu Consiliul Local, că dumneavoastră ştiŃi, în vederea accesării unor fonduri 
europene pentru 20 de hectare. Deci efectiv s-a lucrat şi pentru demolare şi pentru...Deci nu se 
justifică cu nimic acuzaŃiile care mi le aduce domnul vice.”  

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Eu nu v-am adus, eu v-am întrebat.....” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „Sunt acuzaŃii.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Care acuzaŃii, eu nu v-am acuzat.....” 
 
Dl. Cical Gheorghe:  
 „Şi atunci, nu o să ştiu pentru ce sunt demis.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Cum a-Ńi ocupat această funcŃie domnule Cical?.”  
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Dl. Cical Gheorghe:  
 „Prin concurs. Da. Poate nu ştiaŃi lucrul acesta.”  
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „E interesant.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „A sunat telefonul domnule director, cum te întrebi pentru ce e demis?.”  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă Bugnariu:  
 „Da, doamna preşedintă, trecem la vot.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi „pentru”( Aldea Ana Maria, Dan Nicolae Robert, 

Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, Horvath Zoltan, 
Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan.) 5 voturi „Împotrivă”: (Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, 
Culcea Tudorel, Demeter Ilie, Cazan Florin) şi 2 voturi „AbŃineri” ( Apostolescu Dan, HepuŃ Teodor.) 

Art.1-2 se aprobă cu  11 voturi „pentru”( Aldea Ana Maria, Dan Nicolae Robert, 
Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, Horvath Zoltan, 
Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan.) 5 voturi „Împotrivă”: (Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, 
Culcea Tudorel, Demeter Ilie, Cazan Florin şi 2 voturi „AbŃineri” ( Apostolescu Dan, HepuŃ Teodor.) 

Hotărârea nr.106/2012 se aprob ă cu 11 voturi „pentru” ( Aldea Ana Maria, Dan 
Nicolae Robert, T ălăban Dorel, Zuberecz Richard, V ălean Gheorghe, Şoş Iosif, Vasilescu 
Tatiana, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, F ărcaş Bianca, Bobou Ńanu Dan.) 5 voturi „Împotriv ă”:  
(Balo şin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter Ilie, Cazan Florin) şi 2 voturi 
„ Ab Ńineri” ( Apostolescu Dan, Hepu Ń Teodor.) 

 
 
Au p ărăsit  sala dl. consilieri Cazan Florin, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel şi 

Apostolescu Dan, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 14 în momentul de 
faŃă. 
 

La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 125,0 mp înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în 
intersecŃia b-dul Dacia – str. Avram Iancu, pentru schimbare amplasament şi modernizare staŃie de 
autobuz existentă inclusiv chioşc comercial. 
                    - d-lui Demeter Ilie care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz nefavorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu vreau să atrag atenŃia, îmi pare rău că îl supărăm pe colegul nostru, domnul 

Demeter, chiar la ultima şedinŃă, ne-aŃi spus că e ultima şedinŃă şi nu aş vrea să plece supărat pe 
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noi, vreau să atrag atenŃia colegilor noştri faŃă de un aspect la acest punct şi anume că avem deja 
două staŃii modernizate frumos, arată foarte bine, pe care le-am văzut, una are vreo 32 de mp şi 
cealaltă vreo 45-46, consider că suprafaŃa de 100 şi 125 de mp este pentru mall, pentru parcare, 
pentru orice, mult prea mare pentru o staŃie de autobuz cu un spaŃiu comercial.  

Pe de altă parte, cel de-al doilea aspect pe care vreau să-l sesizez colegilor din 
consiliu este faptul că această solicitare nu este făcută de unul dintre cei, măcar de unul dintre cei 
care desfăşoară acolo activităŃi pe spaŃiile închiriate din partea primăriei.  

Având în vedere cele spuse mai sus, sugestia mea este să regândim un pic aceste 
proiecte şi să găsim alte soluŃii. Nu cred că se pretează şi nu cred că ne fac cinste dacă trecem prin 
consiliu o asemenea hotărâre. Încă o dată scuze pentru colegul nostru Demeter care va pleca 
supărat de la ultima şedinŃă. MulŃumesc.”  

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „MulŃumesc.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă Bugnariu:  
 „TreceŃi la vot.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Am să vă spun un lucru simplu, dacă ne trezim cu oamenii, dacă nu se bagă acest 

proiect de hotărâre...” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „V-aŃi făcut datoria.”  
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Mi-am făcut datoria şi o fac, deci este a noastră a tuturor, deci nu este nici o altă 

problemă, staŃi liniştiŃi...” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „MulŃumesc.”  

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Că-mi convine sau că nu-mi convine nu-i nici o problemă, asta e...de cetăŃean, dar a 

omului, trebuie să vii cu problema lui aici, nu poveşti.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii întruneşte 2 voturi „Pentru”( Demeter Ilie, HepuŃ Teodor.) 3 voturi 

„Împotrivă” ( Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana, Aldea Ana Maria.) şi 9 voturi „AbŃineri”: (Dan 
Nicolae Robert, Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Horvath Zoltan, 
Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi 
a hot ărârii pe ansamblu. 
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La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie publică a unui 
teren în suprafaŃă de 100,0 mp înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat în 
intersecŃia b-dul Dacia – str. Avram Iancu, pentru modernizarea, extinderea chioşcului existent şi 
construire staŃie de autobus. 
                    -  d-lui Demeter Ilie care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ. – aviz nefavorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Scurt. Fără poveşti multe. Chiar dacă e pe partea cealaltă eu îmi menŃin poziŃia, tot 

împotrivă voi vota. Vă mulŃumesc.”  
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „MulŃumesc şi eu.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Am şi eu un amendament. Să se facă şi o stradă suspendată, o pasarelă….” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii întruneşte 2 voturi „Pentru”( Demeter Ilie, HepuŃ Teodor.) 3 voturi 
„Împotrivă” ( Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana, Aldea Ana Maria.) şi 8 voturi „AbŃineri”: (Dan 
Nicolae Robert, Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Horvath Zoltan, Şoş Iosif, 
Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi 
a hot ărârii pe ansamblu. 

  
 
La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea iniŃierii procedurii legale în vederea 
amenajării unor incinte pentru desfăşurarea activităŃii de târguri, respectiv târg de animale, târg de 
maşini şi târg de vechituri pe terenul situat în str. Rotarilor nr. 70 din municipiul Hunedoara. 
                    -  d-lui Demeter Ilie care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ. – aviz favorabil 
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Dl. Tălăban Dorel:  
 „StimaŃi colegi, eu ştiu unitatea militară... dă-n partea dreaptă, un pic mai în spate 

acolo dacă se vorbeşte aşa ceva, imediat e în joc că este o bază sportivă la care noi, copii noştri, s-
ar putea face pentru copii tineretului, tineretul din Hunedoara să meargă acolo să facă, e terenul de 
fotbal, lângă terenul de fotbal poate să facă mai multe terenuri la care …., că în oraş e destul de 
bine, la Corvinul ce este şi trebuie să ne mai gândim puŃin să-i nu-i dăm drumul aşa de repede, că 
dacă se începe...să se facă aşa ceva se duce şi baza aia sportivă care era unitatea militară, unde 
jucam noi fotbal în tinereŃe şi acum la bătrâneŃe tot acolo jucăm, old boys cu bătrânii. Vă rog frumos 
să ne gândim bine şi poate e mai bine să ne gândim, că timpul nu trece în defavoare, timpul trece în 
favoarea noastră, pentru copii noştri, pentru tineretul nostru din Hunedoara şi pentru noi bătrânii, 
putem să mergem şi acolo cu copii noştri să-i vedem, ca să fie un lucru plăcut şi frumos după 
mine...”  

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Vreau să vă spun un lucru, îmi pare rău că nu a-Ńi venit mai devreme în consiliul 

local, sincer.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, domnul Şoş.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Având şi CSM-ul înfiinŃat, doar cu o singură secŃie chiar ar fi bună o bază sportivă 

pentru restul de secŃii, avem bază sportivă avem un pavilion acolo s-ar putea să fie chiar mini hotel, 
toate condiŃiile.”  

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Da, domnul viceprimar, mulŃumesc.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Da, eu consider ideea domnului Demeter foarte bună, cu un târg de animale, vă 

vorbesc şi din perspectiva unui crescător de animale. Cei din zonă, efectiv nu au unde să se ducă, 
decât la HaŃeg sau la Călan cel mai apropiat, ştim că avem o grămadă de sate în jurul nostru, sate 
aparŃinătoare şi nu numai, comune, şi ar fi foarte util acest târg de animale. Problema care o am eu 
cu acest târg, este dacă locaŃia e cea mai potrivită. Şi atunci aş propune să ne gândim la o altă 
locaŃie, sau cel puŃin să discutăm despre o altă eventuală locaŃie, din motivele care şi colegi de-ai 
noştri le-au expus mai înainte. Repet, este o iniŃiativă foarte utilă acest târg trebuie, atât cel de 
animale cât şi cel de maşini, iar cel de vechituri îmi aduc aminte că s-a mai discutat de situarea lor 
în unitatea militară... că e departe.”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Repet, îmi pare rău că nu a venit cu această propunere mai devreme în consiliul 

local, să avem timp să o discutăm şi să o analizăm şi să găsim o locaŃie, cea mai potrivită locaŃie 
pentru activităŃile respective. Din punctul meu de vedere nu sunt de acord cu locaŃia, dar sunt de 
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acord cu necesitatea înfiinŃării acestor târguri. Şi vreau să-l întreb pe domnul Demeter dacă nu 
cumva are şi un plan B, adică o a doua locaŃie.”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Vreau să spun că aşa cum nu merg la târg că-i departe, nu merg nici să joace fotbal 

acolo, stai liniştit.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Eee....”  
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Şoş, dragă...” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Eu am mai avut o discuŃie cu dumneavoastră pe tema asta…aŃi desfinŃat toate 

bazale sportive.”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „De ce daŃi în...”  
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Nu dau, eu...” 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Mă doare sufletul...ce spuneŃi dumneavoastră, mă doare sufletul.”  
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „AuziŃi, eu am mers acolo, am să vă spun acuma să mă laud, că am dus paturi şi 

saltele ...şi am mers de zece ori acolo, nu am văzut odată un om la fotbal pe teren acolo.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Dar nu puneŃi ideea aicea că nu-i propice. Eu îmi susŃin proiectul.” 
 
Dl. Şoş Iosif:  
 „Foarte bine.”  
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Terenul de fotbal este la intrare pe dreapta..” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Nu merg vacile cu sportul.” 
 
Dl. Tălăban Dorel:  
 „Aia niciodată.”  
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Să folosească bazele care sunt aicea. Acuma î-s încântat. Ăia cu maşinile nu au voie 

să facă acolo, fac sport, aveŃi de unde sport, târgul nu-i voie că acolo să nu fac, trebuie cântărit ce 
facem, e adevărat că este în campanie şi sunt de acord, eu v-am propus lucrul acesta, 
dumneavoastră votaŃi sau nu votaŃi.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Domnule Demeter, pentru ideile bune, niciodată nu e prea târziu.” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Deci...atât?” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Eu am răspuns la nişte întrebări...” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întruneşte 2 voturi „Pentru”: (Demeter Ilie, HepuŃ Teodor.) şi 12 voturi 

„AbŃineri”: (Aldea Ana Maria, Dan Nicolae Robert, Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean 
Gheorghe, Şoş Iosif, Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş 
Bianca, BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi 
a hot ărârii pe ansamblu. 

 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinŃă gratuită bisericilor 
evanghelice neoprotestante din municipiul Hunedoara a unor imobile aflate în domeniul public al 
municipiului Hunedoara şi în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situate în str. 
Rotarilor nr.70 din municipiul Hunedoara, pentru amenajarea unui cimitir.                  
                    -  d-lui Demeter Ilie care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Munteanu Gigi care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz favorabil 
- d-nei Aldea Ana Maria care prezintă raportul comisiei juridice. – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism. – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ. – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii întruneşte 9 voturi „Pentru”: (Demeter Ilie, Fărcaş Bianca, Gyorfi Jeno, 
Horvath Zoltan, HepuŃ Teodor, Vasilescu Tatiana, Zuberecz Richard, Dan Nicolae Robert, Aldea 
Ana Maria.) şi 5 voturi „AbŃineri”: (Tălăban Dorel, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Munteanu Gigi, 
BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi 
a hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi –  Raport nr. 21038/2012 cu privire la adresa înregistrată 

la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 17803/2012. 
Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi – Diverse 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Fiind ultima şedinŃă ordinară din cadrul acestui consiliu, mi-ar fi plăcut din suflet ca 

această şedinŃă să se desfăşoare pe alt ton şi în altă manieră. Mă surprinde faptul că deşi suntem 
în campanie electorală, se poartă discuŃii, puŃin le-aş numi suburbane în acest consiliu. Încă de la 
începutul mandatului meu am susŃinut că odată ajunşi aici, ne dezbrăcăm haina de politician şi o 
îmbrăcăm pe cea de consilier, pentru că aici reprezentăm interesele cetăŃenilor. Şi am fost foarte 
dezamăgită de ce s-a întâmplat  astăzi, şi chiar aş putea să fac şi un reproş preşedintei de şedinŃă, 
că a dat voie la aceste discuŃii. Deci sper ca pe viitor, pentru cei care vor mai fi consilieri şi vor 
putea influenŃa votul în acest consiliu să nu se mai întâmple lucrurile care sau întâmplat astăzi. De 
asemenea vreau să-i rog pe colegii mei care vor ajunge pe aceste funcŃii, să aibă în vedere să se 
elimine diletantismul în primărie să se aducă profesionalismul, să se poată aşeza mai multe 
proiecte şi să redăm oraşului calea europeană pe care o merită. Am fost foarte, foarte dezamăgită 
şi am preferat să rămân totuşi până la sfârşit pentru că dacă era să judec după ce-mi dicta 
conştiinŃa. trebuia să plec probabil de la primele proiecte de hotărâre. Vă mulŃumesc şi sper ca pe 
viitor punctul meu de vedere să fie un punct unanim. ” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Să înŃeleg doamna Vasilescu că aveŃi ceva cu mine?” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Vreau să-i iau apărarea preşedintei de şedinŃă, cred că a fost cea mai grea şedinŃă 

pentru multă lume din sală.”  
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
"Da, da..." 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Cea mai grea şedinŃă a fost aia cu Mircea Lucescu.”  

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Domnul Munteanu.”  
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Dar....”  
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Vreau să fiu foarte scurt.”  

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Eu cred că nu are cine ce să îmi reproşeze că pe actualul mandat nu am votat pentru 

cetăŃeni. Cred că a-Ńi văzut, uitaŃi-vă în urmă...” 
 

Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „V-am reproşat doar maniera de... ” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „...sunt singurul consilier care am votat împotriva a multor proiecte, deci singura, 

împotrivă la creşteri, la sume şi la alte lucruri.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Singură împotriva tuturor.”  

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Nu, deci nu a fost vorba de mandatul de consilier, doar de şedinŃa care de multe ori  

a ieşit din matca unei şedinŃe obişnuite şi am transformat-o în campanie electorală... ” 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Pentru că fiecare consilier are dreptul la opinia dânsului şi nu am de unde să ghicesc 

ce doreşte să spună un consilier în această şedinŃă, doamna Vasilescu.” 
 

Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Îmi pare rău dacă a-Ńi interpretat aşa deci a fost cu... ” 

 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Domnu Munteanu, vă rog.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Foarte scurt. Deci şedinŃa a fost oricum lungă şi nu mai avem, sau poate unii nu mai 

au răbdare, alŃii nu mai au nervi, întemeiat de altfel. Vreau să mă ajutaŃi, ştiu eu domnul viceprimar 
sau eventual domnul Dragotă, cei care au acces la proiectul în derulare cu asfaltarea, am câteva 
întrebări legate de...deci câteva persoane m-au întrebat legat de rampele pentru handicapaŃi. Nu 
ştiu, nu am văzut proiectul, nu am cum să spun nici că da, nici că nu, dacă sunt prevăzute la 
intersecŃiile străzilor, noi vedem că bordura este oricum prevăzută pentru treceri, dacă s-a gândit. ”  
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Da, deci pentru treceri, bordura aceea pe care dumneavoastră o vedeŃi acum la o 

diferenŃă aşa de mare, va fi înălŃată cu două straturi de asfalt. Deci ce a-Ńi văzut că s-a turnat a fost 
un strat de egalizare. Vor urma două straturi de asfalt care vor aduce în normal.”  
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Dl. Munteanu Gigi:  
 „Să înŃeleg că s-a avut în calcul chestia asta? Eu nu putut să dau răspuns neavând 

acces la aceste planuri,. .dar am zis că pot pune în discuŃie, dacă cumva proiectul nu prevedea 
chestia asta, cred că era de competenŃa noastră să facem ceva să găsim o soluŃie. Oamenii acum 
au înŃeles situaŃia, că nu se pot deplasa pe trotuare cu acele cărucioare, din păcate nu au altă 
posibilitate şi vroiam să vă întreb, să am siguranŃa că este totul ok, să ştiu ce răspuns le dau. Vă 
mulŃumesc.”  
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
 „MulŃumesc. Domnu Demeter.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
 „Domnilor colegi, vă mulŃumesc pentru că m-aŃi îngăduit lângă dumneavoastră până 

acuma, nu-i rămas bun. Vreau să vă spun ceva, am trei mandate, deci 12 ani.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Felicitări domnule….”  

 
Dl. Demeter Ilie:  
 „În 12 ani, niciun proiect de hotărâre nu a fost îndreptat spre mine. Nici cinci 

centimetri de pământ nu am cerut de la primărie, nici concesionat, nici vândut, nici chirie, absolut 
nimic, am vrut să-mi păstrez integritatea şi reprezentarea ca să-i reprezint pe oameni cu demnitate 
în faŃa dumneavoastră şi în faŃa puterii.  

Ceea ce am eu, am că mi-am cumpărat, au fost terenuri cumpărate ca să nu intru în 
conflict. În 2000 când am intrat ca şi consilier, am renunŃat la o firmă de proiectare, am renunŃat 
pentru că mi s-a spus că e conflict de interese, l-am întrebat pe domnul secretar şi aşa era, am 
renunŃat la firma de proiectare. Am firmă de construcŃii şi firma de construcŃii am lucrat nu cu 
primăria, nici cu Deva, cu nimeni. Am lucrat numai pe persoane fizice şi juridice care nu aparŃin 
primăriei ca să nu fiu în conflict de interese. Eu vă doresc tot binele din lume, nu sunt supărat pe 
nimeni, nu-mi convin anumite vorbe sau anumite voturi e adevărat, dar suntem oameni, dar vă 
doresc tot binele din lume şi Dumnezeu să vă dea multă sănătate. Ceea ce vă doresc cel mai mult 
aş vrea să fiŃi integri pentru că mulŃi suntem mai bătrâni ca să lăsăm ceva, cel puŃin integritate dacă 
asta putem lăsa pentru urmaşii noştri. Vă mulŃumesc.” 
 
 

Dna. Aldea Ana Maria:  
  „Vă mulŃumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local.” 
 
 
 
 
 
 
 
 

          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 14.05.2012 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de 
consilier local a domnului  GoghiŃă Daniel Gheorghe înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum 
şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului Valean 
Gheorghe. 

Hotărârea nr.86/2012 se aprob ă cu 10 voturi „pentru”, un vot „împotriv ă” (Demeter Ilie) 
şi 5 voturi „ab Ńinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Balo şin Nicolae, Munteanu Gigi, Hepu Ń 
Teodor). 
 

La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea 
mandatului de consilier local a domnului  NeamŃiu Ioan înainte de expirarea duratei normale a acestuia, 
precum şi validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a  domnului 
Talaban Dorel. 

Hotărârea nr.87/2012 se aprob ă cu 11 voturi „pentru”, un vot „împotriv ă” (Demeter Ilie) 
şi 6 voturi „ab Ńinere” (Cazan Florin, Apostolescu Dan, Balo şin Nicolae, Culcea Tudorel, Munteanu 
Gigi, Hepu Ń Teodor). 
  
                        La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.122/2008 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

Hotărârea nr.88/2012 se aprob ă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere” (Demeter Ilie). 
 

La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăŃire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăŃite. 

Hotărârea nr.89/2012 se aprob ă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „ab Ńinere” (Demeter Ilie). 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr.131/2008 privind repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităŃilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.90/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinŃă 
gratuită  Episcopiei Devei şi Hunedoarei  a  unor terenuri proprietate publică a municipiului Hunedoara, 
situate în intravilanul municipiului pentru construirea unor biserici ortodoxe. 

Titlul hotărârii întruneşte 11 voturi „pentru” ( Aldea Ana Maria, Dan Nicolae Robert, 
Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Culcea Tudorel, HepuŃ Teodor, 
BobouŃanu Dan, Demeter Ilie, Fărcaş Bianca) şi 8 voturi ”abŃinere”( Cazan Florin, Apostolescu Dan, 
Baloşin Nicolae, Munteanu Gigi, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Vasilescu Tatiana, Drăgoescu Mihai). 

 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul legal, nu se mai poa te 

trece la votarea articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
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La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  prin 
licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  763,0 mp situat în str. Batiz nr. 4A din municipiul Hunedoara, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 61732, nr. cadastral 61732, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara  

Hotărârea nr.91/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie 
publică  a   Punctului Termic PT5(dezafectat) în suprafaŃă construită de 59,0 mp  cu terenul aferent în 
suprafaŃă de 59,0 mp, proprietate privată a municipiului Hunedoara, înscris în CF 64309 Hunedoara, 
nr.cad.64309,  situat în Aleea OŃelarilor, municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.92/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unui teren în suprafaŃă de 48,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat 
în  str. Viorele nr. 13, pentru amenajarea unei terase în structură din lemn de tip podium. 

Hotărârea nr.93/2012 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 
publică a unui teren în suprafaŃă de 131,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat 
în  str. I. L. Caragiale nr. 1 bis, pentru amenajarea unei terase în structură din lemn de tip podium. 

Titlul hotărârii se întruneşte 12 voturi „abŃineri” (Dan Nicolae Robert, Cazan Florin, 
Apostolescu Dan, Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Vasilescu 
Tatiana, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan) 

 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul legal, nu se mai poa te 

trece la votarea articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea punerii la 

dispoziŃia proiectului „Extinderea şi reabilitarea infrastructurii de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara” a  
terenului în suprafaŃă de 24.245,0 mp   proprietate publică a municipiului  Hunedoara aferent staŃiei de 
epurare Hunedoara situat în localitatea Sântuhalm municipiul Deva, necesar pentru construirea / extinderea 
/reabilitarea noilor investiŃii aferente acestuia 

Hotărârea nr.94/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  scoaterea  din  evidenŃa  fiscală  a  

persoanelor  fizice  aflate  în  stare  de  insolvabilitate. 
Hotărârea nr.95/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

Hotărârea nr.96/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 

impozitului pe clădiri şi teren. 
Hotărârea nr.97/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. ECO 
SID S.R.L. Hunedoara. 

Hotărârea nr.98/2012 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind pentru modificarea  şi completarea 
art. 1 şi art.2 din HCL  nr. 50/2012 privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 18.000 lei în 
vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara, precum şi a 
reprezentanŃilor Primăriei şi ai Consiliului Local la „GALA DE DANS INTERNAłIONAL”, eveniment care se 
va desfăşura la Argenteuil - FranŃa,în luna mai 2012. 

Hotărârea nr.99/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 

lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV „ELITE CENTER 
HUNEDOARA”, pentru a participa la CUPA MASTER REGHIN, care se va desfăşura la Reghin în 
perioada 26-27 mai 2012. 

Hotărârea nr.100/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea parteneriatului încheiat 

între Municipiul Hunedoara şi AgenŃia de impresariat şi manageriat artistic Independent Music  în vederea 
organizării Festivalului „Dracula Revolution Tour” în perioada 25-27 Mai 2012 în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.101/2012 se aprob ă cu 12 voturi „pentru” (Aldea Ana Maria, Dan Nicola e 
Robert,T ălăban, Zuberecz Richard, V ălean, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, Hepu Ń Teodor, Horvath 
Zoltan,  Gyorfi Jeno, F ărcaş Bianca, Bobou Ńanu Dan)  şi 6 voturi „ab Ńineri”   (Cazan Florin, 
Apostolecu Dan, Balo şin Nicolae, Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter Ilie) 

 
La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi 

a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiŃie “Lucrări de extindere reŃea de alimentare cu 
apă şi canalizare, instalaŃii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara ( proiectare – 
SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuŃie) - lucrări de reabilitare reŃea stradală” din cadrul contractului de lucrări 
subsecvent nr. 103/54500/02.11.2011 în baza acordului-cadru nr. 26439/81/11.06.2010.  

Hotărârea nr.102/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 220.000 

lei din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea  amenajării expoziŃionale a zonelor  - „Bastionul de 
tortură şi Închisoarea”din perimetrul „Castelului Corvinilor”Hunedoara 

Hotărârea nr.103/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea încheierii unui protocol de 

colaborare între Municipiul Hunedoara şi AgenŃia NaŃională pentru Romi în vederea îmbunătăŃirii condiŃiilor 
de viaŃă pentru comunităŃile de romi din municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.104/2012 se aprob ă se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  prelungirea contractelor de închiriere 

pentru unităŃile locative construite de către AgenŃia NaŃională pentru LocuinŃe din municipiul Hunedoara,  
Aleea Câmpului nr. 4, blocul nr. 6.  

Hotărârea nr.105/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  convocarea Adunării Generale a 
AsociaŃilor la SC ECO SID SRL Hunedoara de către Consiliul de administraŃie, conform prevederilor legale, 
în vederea introducerii pe ordinea de zi a revocării din funcŃia de director general al societăŃii şi demararea 
procedurilor legale pentru ocuparea postului. 

Hotărârea nr.106/2012 se aprob ă cu 11 voturi „pentru” ( Aldea Ana Maria, Dan Nicolae 
Robert, T ălăban Dorel, Zuberecz Richard, V ălean Gheorghe, Şoş Iosif, Vasilescu Tatiana, Horvath 
Zoltan, Gyorfi Jeno, F ărcaş Bianca, Bobou Ńanu Dan.) 5 voturi „Împotriv ă”:  (Balo şin Nicolae, 
Munteanu Gigi, Culcea Tudorel, Demeter Ilie, Cazan Florin şi 2 voturi „ Ab Ńineri” ( Apostolescu Dan, 
Hepu Ń Teodor.) 
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La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  dării în folosinŃă gratuită  

bisericilor evanghelice neoprotestante din municipiul  Hunedoara  a  unor imobile aflate în domeniul public al 
municipiului Hunedoara şi în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situate în  str. 
Rotarilor nr.70 din municipiul Hunedoara , pentru amenajarea unui cimitir. 

Titlul hotărârii întruneşte 2 voturi „Pentru”( Demeter Ilie, HepuŃ Teodor.) 3 voturi „Împotrivă” ( 
Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana, Aldea Ana Maria.) şi 9 voturi „AbŃineri”: (Dan Nicolae Robert, Tălăban 
Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, 
BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi a 
hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea iniŃierii procedurii legale în 

vederea amenajării  unor incinte pentru desfăşurarea activităŃii de târguri, respectiv târg de animale , târg  de 
maşini şi  târg de vechituri  pe terenul situat în str. Rotarilor nr. 70  din municipiul Hunedoara. 

Titlul hotărârii întruneşte 2 voturi „Pentru”( Demeter Ilie, HepuŃ Teodor.) 3 voturi „Împotrivă” ( 
Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana, Aldea Ana Maria.) şi 8 voturi „AbŃineri”: (Dan Nicolae Robert, Tălăban 
Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi a 
hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 

publică a unui teren în suprafaŃă de 100,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat 
în intersecŃia b-dul Dacia – str. Avram Iancu, pentru modernizarea, extinderea chioşcului existent şi 
construire staŃie de autobus. 

Titlul hotărârii întruneşte 2 voturi „Pentru”: (Demeter Ilie, HepuŃ Teodor.) şi 12 voturi 
„AbŃineri”: (Aldea Ana Maria, Dan Nicolae Robert, Tălăban Dorel, Zuberecz Richard, Vălean Gheorghe, Şoş 
Iosif, Munteanu Gigi, Vasilescu Tatiana, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Fărcaş Bianca, BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi a 
hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea închirierii prin licitaŃie 

publică a unui teren în suprafaŃă de 125,0 mp, înregistrat în domeniul public al municipiului Hunedoara, situat 
în intersecŃia b-dul Dacia – str. Avram Iancu, pentru schimbare amplasament şi modernizare staŃie de 
autobuz existentă inclusiv chioşc comercial                                                                                                     

Titlul hotărârii întruneşte 9 voturi „Pentru”: (Demeter Ilie, Fărcaş Bianca, Gyorfi Jeno, Horvath 
Zoltan, HepuŃ Teodor, Vasilescu Tatiana, Zuberecz Richard, Dan Nicolae Robert, Aldea Ana Maria.) şi 5 
voturi „AbŃineri”: (Tălăban Dorel, Vălean Gheorghe, Şoş Iosif, Munteanu Gigi, BobouŃanu Dan.) 

Întrucât titlul hot ărârii nu a fost adoptat nu se poate trece la votare a articolelor şi a 
hot ărârii pe ansamblu. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi - Raport nr.21038/2012 cu privire la adresa înregistrată la Primăria 

municipiului Hunedoara sub nr.17803/2012.                                                                                             
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel RaŃă-Bugnariu 


